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Junta  

Dia:  13/9/2022 

 

Hora: 21 h 

 

Assistents: Albert, Juan, Carla, Marta, Noemí, Jonathan, Jaume, Eva i Xalesta 

 

Ordre del dia: 

1. Renovació de càrrecs 

2. Comptes exercici 2020-2021 

3. Comissió gastronòmica 

4. Votacions de l’assemblea 

5. Intervenció de la cooperativa a l’assemblea 

6. Tasques pendents per l’assemblea 

7. Data de la propera junta 

 

 

Desenvolupament de la sessió 

1. Renovació de càrrecs 

Es proposen per a l’assemblea els càrrecs següents: la Carla com a presidenta, el Jonatan 

com a secretari i l’Eva com a tresorera. La Carla especifica que només ocuparà el càrrec 

durant els dos anys establerts als Estatuts de l’AFA fins la propera renovació de càrrecs. 

Queda pendent decidir la persona que representarà la junta al Consell Escolar i la que 

serà l’enllaç amb l’escola, ja que no sabem segur si l’escola demana que aquestes 

persones ocupin un càrrec dins la junta. Donem la benvinguda a la junta al Jonatan i al 

Jaume. El Jaume s’incorpora com a vocal.  

 

2. Comptes exercici 2020-2021 

L’Eva explica les despeses de les comissions i en general les despeses de l’AFA del darrer 

curs. El concepte “Solidaritat famílies” correspon a la part de l’import que les famílies 

becades no poden assumir. Es divideix entre la cooperativa, l’escola, i l’AFA. La 

cooperativa assumeix les famílies que no volen pagar.  

 

Com que aquest darrer curs hi ha hagut pèrdues, plantegem la possibilitat de fer un 

pressupost per fer-ne un seguiment tot l’any. Proposem decidir el pressupost a una AFA 

Oberta, convocant a les comissions. Considerem que els projectes de l’escola han de ser 

prioritaris.  
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La comissió gastronòmica proposa cobrar preus populars a les festes que organitzi i 

dedicar el marge a l’AFA per cobrir despeses.  

 

Plantegem un cop més si podem seguir cobrant a les famílies els 20,04 € extra sobre el 

preu màxim establert per la Generalitat, sent una escola pública. Tot i que entre l’escola, 

la cooperativa i l’AFA cobrim els imports impagats de les famílies que tenen beca, 

considerem que l’import de les quotes és elevat i que cada vegada hi ha més famílies 

que han de fer un esforç per assumir-lo. Repassem les despeses que suposen un import 

extra: l’activitat de piscina, el reforç de monitoratge de P3, el cost de personal per la 

gestió de les quotes de l’escola , l’AFA i la cooperativa, el monitor que cobreix la funció 

de conserge quan el Javi no hi és, la qualitat del menjar (els productes frescos es 

compren al mercat d’Horta i alguns productes són ecològics i es compta amb dues 

auxiliars de cuina), les activitats de migdia (parcs i flauta especialment), entre d’altres. 

Per tant, eliminar o reduir de manera significativa aquest import extra implicaria un 

canvi del model de l’espai de migdia. Ho deixem com un tema pendent a parlar amb la 

cooperativa i l’escola, a l’octubre, per traslladar el debat més endavant a les famílies en 

una AFA oberta. 

 

Vam acordar canviar de banc i passar a Caixa d’Enginyers, ja que ja no depenem de La 

Caixa per la subvenció que ens donava. El canvi està pendent de fer quan haguem 

renovat els càrrecs. 

 

3. Comissió gastronòmica 

La comissió té l’objectiu d’organitzar festes tradicionals catalanes amb preus populars i 

el marge dedicar-lo a l’AFA. Les festes que han pensat de moment són la castanyada, 

botifarrada, calçotada, etc. També té l’objectiu d’implicar més les famílies a l’escola i fer 

caliu. Creuen que a les famílies els motiven aquest tipus de festes i solen participar. Es 

planteja que pot ser excloent per la gent que no s’ho pot permetre, però la comissió 

explica que per aquests casos hi hauria un bo d’ajut. Es plantegen fer la butifest a 

l’assemblea, al pati. 

La comissió s’ha d’afegir al RRI (Marta/Carla) i al dossier (comissió). 

 

4. Votacions a l’assemblea 

Proposem votar pel Participa i portar portàtils per oferir assistència a les persones que 

tinguin dificultats per votar. Bastantes famílies de P3 no s’han fet sòcies (ni s’han inscrit 

al menjador), avui han rebut un correu recordatori. Falta afegir correus de P3, el Juan li 

demana a la Marga i la comissió de participació ho pujarà al participa. 

Cal preparar el Participa per les votacions: comptes, quotes, RRI i càrrecs. 

 

5. Intervenció de la cooperativa a l’assemblea 

Decidim demanar que la intervenció de la cooperativa sigui curta, ja que les famílies ja 

tenen la informació. Concretament, els demanarem que expliquin quines activitats fan 

al migdia cada curs i les novetats de les activitats extraescolars. 

 

6. Tasques pendents per l’assemblea 

 Benvinguda 

 Serveis cooperativa 

 Votacions: l’Eva explica comptes i quotes i la Marta l’RRI.  
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 Acta (Carla) 

 Presentació de la junta: l’Albert crea un document compartit per acabar de detallar  

l’escaleta. 

 Dinàmica per grups sobre la junta: l’Albert farà una proposta per preguntar reptes, 

neguits, proposta de millora.  

 Explicar les comissions per grups al pati. 

 Butifest 

 

7. Data de la propera junta 

Acordem celebrar la propera junta el dijous 13 d’octubre. 

 

 

  


